
 1 

 P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.3.12.2019 

 posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Olecku  

 odbytego w dniu 25 listopada 2019 r. 

 

 

Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz. 

 

Protokołowała pracownik obsługi biurowej Urzędu Miejskiego w Olecku – Karolina 

Cichocka. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch, 

 Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

 Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska, 

 Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami – Maria 

Wiktorzak, 

 Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa 

Zalewska-Drozd, 

 Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin, 

 Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska, 

 Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Edyta 

Truszczyńska. 

  

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

powitała przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany porządek 

posiedzenia dodając pkt 3 w kolejności dotyczący przegłosowania wniosków z poprzedniej 

Komisji. 

             

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Analiza projektu budżetu Gminy Olecko na 2020 rok oraz projektu Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020 – 2029. 

3. Przegłosowanie wniosków Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia  

i Bezpieczeństwa z dnia 18.11.2019 r. 

4. Sprawy wniesione.  

5. Wnioski Komisji. 

 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja przez aklamację przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 
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Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

a) projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy na 2020 r. 

gminy Olecko z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

oznajmiła, iż zostały zwiększone środki na wszystkie zadania realizowane we współpracy  

z organizacjami pozarządowymi w wysokości 18.900,00 zł, w zakresie ochrony  

i promocji zdrowia oraz organizacji czasu wolnego podczas wakacji i organizacji czasu 

wolnego podczas wakacji z elementami profilaktyki uzależnień są zwiększone środki do 

71.000,00 zł. Zostały również zwiększone środki do 25.000,00 zł w zakresie zwiększenia 

atrakcyjności oferty kulturalnej przez organizacje upamiętniające 460-lecie powstania Olecka.  

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, jaką kwotę przeznacza się  na obchody 460 lecia powstania Olecka. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

oznajmiła, iż nie ma tu wskazanej kwoty, gdyż są to środki z zakresu zwiększenia 

atrakcyjności oferty kulturalnej w ramach współpracy z organizacjami pozarządowymi.  

W tym roku został dodany pkt, że te działania mają upowszechniać obchody 460-lecia 

powstania Olecka. 

 

Członek Komisji – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy ta kwota jest wpisana do programu czy budżetu. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

oznajmiła, iż jest wpisana do programu, a program jest wpisany do budżetu z kwotą 

439.000,00 zł na współpracę z organizacjami pozarządowymi łącznie na zadania z zakresu 

sportu, kultury i turystyki. 

 

Członek Komisji – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są to pieniądze wykorzystywane z kampanii alkoholowej. 

 

Członek Komisji – Sylwia Wieloch 

odpowiedziała, że pieniądze wykorzystywane z kampanii alkoholowej są przeznaczone na 

programy przeciw alkoholowe i przeciw narkomanii. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, czy organizacje pozarządowe przekładają roczny plan działania do urzędu. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

odpowiedziała, że nie. Oznajmiła również, że sami piszą roczne plany, żeby każdy miał 

jednakowe szanse przystępując do konkursu.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 6 członków), jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy na 2020 r. gminy Olecko  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego. 

 

 

b) projekt uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu funkcjonowania oraz 

korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Olecko 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

oznajmiła, iż działalność świetlic ma na celu integrację środowiska lokalnego, wspieranie 

lokalnych inicjatyw, inicjowanie aktywności mieszkańców działających na rzecz wsi  

i prowadzenie działalności kulturalno – oświatowej, a także sportowej. Ze względu na nowe 

dwie świetlice w Gąskach i Sedrankach został utworzony nowy regulamin. Wprowadzona 

autopoprawka była korektą błędu stylistycznego. 

 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy podane stawki wynajmu mają tylko pokrywać media czy gmina będzie również 

mogła zarabiać oraz jak będą egzekwowane uszkodzenia powstałe podczas najmu i od kogo. 

Jest zainteresowana, czy będzie pobierana kaucja i kto będzie usuwał ewentualne szkody. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

oznajmiła, iż podane stawki pokrywają koszty eksploatacji. Umowa jest podpisywana  

z najemcą każdorazowo oraz nie było wcześniej przypadków, aby pobierano kaucję. 

Uszkodzenia powstałe po ewentualnym wynajmie będą egzekwowane od najemcy na 

podstawie protokołu zdawczo-odbiorczego oraz umowy najmu. 

 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 

zauważyła, że regulamin świetlic jest mało szczegółowy oraz zaproponowała jego 

rozszerzenie. Zapytała też czy jest możliwe ze strony urzędu zorganizowanie jakichś zajęć 

bezpłatnych dla dzieci. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

oznajmiła, że specyfika każdej świetlicy jest różna i każdy zaprasza kogo chce. Natomiast 

można np. zaprosić olecką grupę teatralną, która robi bezpłatne przedstawienia dla dzieci 

świetlicowych. 

 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy rzeczy zakupione przez mieszkańców sołectwa do świetlicy przechodzą na 

własność gminy. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

odpowiedziała, że tylko te rzeczy, które zakupiła gmina są jej własnością, co jest 

udokumentowane protokołem zdawczo - odbiorczym. 

 

Członek Komisji – Grzegorz Kłoczko 

zaproponował zapoczątkowanie rozmów dotyczących zapotrzebowania na nowe świetlice. 

Nowe inwestycje tego typu powinny być planowane oraz należałoby kolejno rozpoczynać 

prace nad nimi. 
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Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

oświadczyła, że w tym roku zrobili projekt świetlicy w Możnych, gdyż zabiegało o to 

sołectwo oraz przeznaczyli na to pieniądze z funduszu sołeckiego, a sołectwo Plewki posiada 

projekt rozbudowy świetlicy, gdyż świetlica nie posiada zaplecza sanitarnego. Oba projekty 

są gotowe do realizacji. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poddał rozważeniu, czy te zasoby świetlic w których są posiadaniu (niektóre nawet nie mają 

spełnionych podstawowych  norm), remontować i doprowadzać do odpowiednich standardów 

czy rozbudowywać nowe w nowych miejscach.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 6 członków), uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu 

funkcjonowania oraz korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Olecko. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

pn. Olecko - Kolonia III 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

oznajmiła, iż miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego wykonano w oparciu  

o uchwałę nr ORN.0007.84.2016 z dnia 25 listopada 2016 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia planu miejscowego. Obszar opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmuje powierzchnię ok. 23 ha. Obszar opracowania planu obejmuje teren 

wskazany na rysunku studium położony w sąsiedztwie obwodnicy miasta w planowanej 

strefie ekonomicznej dla rozwoju funkcji produkcyjno - usługowej. Planem objęty został teren 

dotychczas użytkowany głównie rolniczo, położony za obwodnicą Olecka, przeznaczony do 

zmiany sposobu użytkowania i zagospodarowania przestrzennego pod produkcję branży 

drzewnej wraz z infrastrukturą techniczną. Obsługa komunikacyjna terenu objętego planem 

odbywać się będzie na dotychczasowej zasadzie połączeń z drogami zewnętrznego układu 

komunikacji drogowej, t.j. bezpośrednio z drogi wewnętrznej gminy do drogi wojewódzkiej 

relacji Olecko - Giżycko. Plan miejscowy ustala głównie przeznaczenie pod zabudowę 

produkcyjną, magazynową i składową z niską intensywnością zabudowy produkcyjnej, w 

nawiązaniu do zabudowy produkcyjnej znajdującej się w sąsiedztwie. Ustalone zasady 

zagospodarowania przestrzennego terenu biorąc jednocześnie pod uwagę zrównoważony 

rozwój tego terenu przedstawiono w zapisach uchwały, które odnoszą się do zagadnień 

wymaganych w art. 15 ust. 2 ustawy. Plan uwzględnia wnioski i aktualne potrzeby właścicieli 

nieruchomości. Na terenie objętym planem, występują chronione grunty rolne o klasie III o 

powierzchni 0,8600 ha, które uzyskały zgodę na zmianę przeznaczenia na cele nierolnicze 

decyzją Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi na cele produkcyjno - usługowe. Plan nie 

obejmuje obiektów zabytkowych lub dóbr kultury współczesnej. 

Ponadto wymagania ochrony zdrowia oraz bezpieczeństwa ludzi i mienia, a także potrzeby 

osób niepełnosprawnych zostały określone w § 9, a w rozdziale 11 - konieczność zapewnienia 

miejsc parkingowych osobom niepełnosprawnym, zgodnie z przepisami odrębnymi.  

W obszarze objętym planem dopuszcza się rozbudowę niezbędnej do funkcjonowania terenu 

sieci infrastruktury technicznej. Sporządzona został prognoza oddziaływania na środowisko  

w oparciu o zapisy ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji  

o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach 

oddziaływania na środowisko. W opracowaniu tym zwrócono szczególną uwagę  

i przeanalizowano oddziaływanie projektowanego zainwestowania na powietrze 



 5 

atmosferyczne, wody powierzchniowe i gruntowe, powierzchnię ziemi, gleby, szatę roślinną, 

klimat, warunki zamieszkania i zdrowia ludzi, obszary prawnie chronione, w tym Natura 

2000. Przyjęcie proponowanego rozwiązania planistycznego nie wywoła niepożądanych 

zmian w środowisku. Zapewnienie udziału społeczeństwa w pracach nad planem oraz 

prowadzenie jawnej i przejrzystej procedury formalnoprawnej, realizowane było zgodnie  

z przepisami prawnymi. 

Zgodność z wynikami analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym gminy Analiza 

zmian w zagospodarowaniu przestrzennym miasta i gminy Olecko została przeprowadzona  

w ramach opracowania „Ocena aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko” przyjętego uchwałą.  

W opracowaniu tym odniesiono się (przeanalizowano i oceniono) do szeregu zagadnień 

dotyczących m.in. wpływu przepisów prawa na aktualność dokumentu, ustaleń wynikających 

z postępów w opracowaniu miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz ich 

zgodności ze studium, decyzji o ustaleniu lokalizacji celu publicznego oraz decyzji  

o warunkach zabudowy, wniosków w sprawie zmian w zagospodarowaniu przestrzennym,  

a także zakresu uwzględnienia i aktualności problematyki wymaganej w art. 10 ust. 1 i 2 

ustawy. Niniejszy plan jest zgodny z wynikami ww. analiz. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 6 członków),  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. Olecko - Kolonia III. 

 

 

d) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowych 

 

Kierownik Wydziału RG – Maria Wiktorzak 

oznajmiła, iż zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy o samorządzie gminnym do wyłącznej 

właściwości rady należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, 

przekraczających zakres zwykłego zarządu, dotyczących zasad nabywania, zbywania  

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 

dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony. Uchwała rady jest wymagana również  

w przypadku, gdy po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat strony zamierzają 

zawrzeć kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Niniejsza uchwała 

dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów z dotychczasowymi dzierżawcami na 

nieruchomości przeznaczone na cele różne wskazane w wykazie stanowiącym załącznik do 

uchwały. Termin dotychczasowych dzierżaw upływa 30 grudnia 2019 r.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 6 członków),  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 

 

 

e) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości 
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Kierownik Wydziału RG – Maria Wiktorzak 

oznajmiła, iż nieruchomość może być przedmiotem darowizny na cele publiczne,  

a także przedmiotem darowizny dokonywanej między Skarbem Państwa, a jednostką 

samorządu terytorialnego oraz między tymi jednostkami. W umowie darowizny określa się 

cel, na który nieruchomość jest darowana. Darowizny nieruchomości stanowiącej przedmiot 

własności jednostki samorządu terytorialnego dokonuje jej organ wykonawczy – za zgodą 

rady. Darowizna nieruchomości podlega odwołaniu w przypadku niewykorzystania jej na cel 

określony w umowie. Zainteresowanie pozyskaniem nieruchomości pod budowę nowej 

siedziby Komendy Powiatowej Policji w Olecku złożył Komendant Wojewódzkiej Policji  

w Olsztynie. W wyniku toczących się rozmów między wnioskodawcą, Powiatem Oleckim  

i Gminą Olecko ustalono, że na realizację inwestycji może być przeznaczona nieruchomość  

z zasobu gminy, oznaczona nr geod. 145/20 położona w Olecku przy ul. Ełckiej, w obrębie 

geodezyjnym Olecko 1. Przeznaczenie nieruchomości określone zostało Uchwałą  

Rady Miejskiej w Olecku z dnia 31 maja 2019 r. w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych przy ul. Ełckiej i Produkcyjnej  

w Olecku. Nieruchomość usytuowana jest w granicach obszaru Up – teren usług publicznych, 

tj. struktur społecznych, w tym porządku, bezpieczeństwa publicznego i administracji. Na 

etapie opiniowania planu - Komendant Powiatowej Policji w Olecku potwierdził zamiar 

realizacji inwestycji polegającej na budowie nowej siedziby komendy z infrastrukturą 

towarzyszącą w postaci parkingów zewnętrznego i wewnętrznego, garaży, obiektów małej 

architektury. Komenda Powiatowa Policji jest państwową jednostką organizacyjną 

nieposiadającą osobowości prawnej, której przysługuje forma trwałego zarządu na gruncie 

stanowiącym własność Skarbu Państwa. Natomiast w świetle przepisów cytowanej wyżej 

ustawy o gospodarce nieruchomościami - celem publicznym jest budowa  

i utrzymywanie obiektów na potrzeby zapewnienia bezpieczeństwa publicznego. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 6 członków),  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości. 

 

 

f) projekt uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny 

wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej 

 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

nadmienił, iż nic się nie zmienia, kwota zostaje ta sama czyli 50.000,00 zł. Po ogłoszeniu 

konkursu w ramach tej kwoty mieszkańcy będą mogli zgłaszać swoje projekty.  

 

Kierownik Wydziału SR – Aneta Milczarek 

oznajmiła, iż inicjatywa lokalna to forma współpracy jednostek samorządu terytorialnego  

z ich mieszkańcami, w celu wspólnego realizowania zadania publicznego na rzecz 

społeczności lokalnej. Pojęcie inicjatywy lokalnej wprowadziła nowelizacja ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Zgodnie z ustawą o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie organ stanowiący samorządu terytorialnego określa 

tryb i szczegółowe kryteria oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach 

inicjatywy lokalnej. Zmiana uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów 

oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej wynika  

z potrzeby wprowadzenia realnych terminów oceny złożonych wniosków na inicjatywę 

lokalną. Daje też równe szanse jednoczesnej oceny wszystkich złożonych wniosków. 

Przesunięty jest też termin składania wniosków z miesiąca styczeń na marzec, co pozwoli 
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inicjatorom, lepiej przygotować swoje wnioski. Zmieniają się również szczegółowe kryteria 

oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. 

Zaproponowany kryteria kładą szczególny nacisk na celowość i wkład pracy społecznej. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 6 członków),  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania 

publicznego w ramach inicjatywy lokalnej.  

 

g) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka  

o nieutworzeniu w roku szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej  

w Kijewie 

 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

oznajmiła, iż do chwili obecnej nie wpłynęły nowe odpowiedzi w sprawie skargi na 

Burmistrza. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 6 członków),  jednogłośnie odstąpiła od zaopiniowania projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka o nieutworzeniu  

w roku szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej w Kijewie. 
 

 

h) projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w Dziennym Domu "Senior +” w Olecku 

 

 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

oznajmiła, iż na podstawie Uchwały Nr 34 Rady Ministrów z dnia 17 marca 2015 r.  

w sprawie ustanowienia programu wieloletniego "Senior-Wigor" na lata 2015-2020 

zmienionej Uchwałą Rady Ministrów Nr 157 z dnia 20 grudnia 2016 r. zmieniającej nazwę 

wieloletniego programu "Senior-Wigor na program „Senior +” Gmina Olecko przystąpiła do 

Programu, którego celem jest wsparcie jednostki samorządu terytorialnego w realizacji 

zadania własnego, o którym mowa w art. 17 ust. 2 pkt 3 ustaw o pomocy społecznej - czyli 

prowadzenie i zapewnienie miejsc w domach pomocy społecznej i ośrodkach wsparcia  

o zasięgu gminnym oraz kierowanie do nich osób wymagających opieki. Dzienny Dom  

„Senior +” przeznaczony jest dla 16 uczestników, zlokalizowany w Olecku przy ul. Parkowej 

7 będzie miał za zadanie zapewnienia wsparcia seniorom (osobom nieaktywnym zawodowo 

w wieku 60 +) przez umożliwienie korzystania z oferty na rzecz społecznej aktywizacji,  

w tym oferty prozdrowotnej obejmującej usługi w zakresie aktywności ruchowej, a także 

oferty kulturalnej, edukacyjnej, rekreacyjnej i opiekuńczej w zależności od potrzeb. Program 

zakłada, iż pobyt w Domu Senior + jest odpłatny i zgodnie z art. 97 ust.5 ustawy o pomocy 

społecznej rada gminy w drodze uchwały ustala szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności 

w ośrodkach wsparcia. Opłata za pobyt w Domu Senior + obejmuje korzystanie z miejsca 

pobytu wraz z wyżywieniem oraz usługi świadczone przez Dom. Proponowana miesięczna 

odpłatność ponoszona przez uczestnika uzależniona jest od dochodu na osobę w rodzinie. 

Kryterium dochodowe zgodnie z Rozporządzeniem Rady Ministrów z 13 lipca 2018 r. poz. 

1358 w sprawie zweryfikowanych kryteriów dochodowych oraz kwot świadczeń pieniężnych 

z pomocy społecznej wynosi: 
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1) dla osoby samotnie gospodarującej - w wysokości 701 zł 

2) dla osoby w rodzinie - w wysokości 528 zł. 

Kryteria dochodowe w myśl art  9 ust. 1 ustawy o pomocy społecznej podlegają weryfikacji 

co 3 lata. Zaproponowane zasady odpłatności opracowane zostały z uwzględnieniem 

priorytetów społecznych, umożliwiając bezpłatne uczestnictwo w Dziennym Domu osobom  

o niskich dochodach i trudnej sytuacji życiowej. 

Dzienny Dom „Senior+”  rozpocznie swoją działalność od 1.01.2020 r. Przedstawiła 

autopoprawkę  do uchwały.  

 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 

zapytała, kto pokrywa odpłatność za pobyt uczestników o niskich dochodach. 

 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

odpowiedziała, odpłatność za pobyt uczestników o niskich dochodach będzie ponosiła gmina 

z dotacją z ministerstwa w wysokości 300 zł za osobę oraz będą starali się pozyskać 

dofinansowania ze środków zewnętrznych. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz  

zapytała, co będzie zawierać kwota 1226 zł. 

 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

oznajmiła, że będzie to: wywóz nieczystości, podatek od nieruchomości, opłata za wodę, 

energię, zatrudnienie kadry pracowniczej, wyżywienie uczestników, warsztaty, dowóz 

uczestników, reasumując będą to koszty administracyjne plus wyżywienie. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Alicja Nowik 

zapytała, na jaki okres będą przyjmowane osoby do DDS. 

 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

odpowiedziała, że w zależności od tego jak uczestnicy będą deklarować, ale wstępnie będzie 

to okres 1 roku. 

 

Członek Komisji – Grzegorz Kłoczko 

podał jedną uwagę, aby za pół roku, gdy już będą nabrane pewne doświadczenia, aby skala 

naliczeń opłat nie była liniowa, tylko stawka za uczestnictwo osoby o wyższych dochodach 

powinna być nieco wyższa. 

 

Członek Komisji – Marian Prusko 

zapytał, czy będzie obsługa medyczna w Domu Pomocy Senior +. 

 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

odpowiedziała, że będzie pielęgniarka na 1/10 etatu czyli 2x w tygodniu po 2 godz. w celu 

prowadzania profilaktyki zdrowotnej, będzie również terapeuta zajęciowy oraz fizjoterapeuta. 

 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 

zapytała, jakie będą kryteria wyboru uczestników. 

 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

oznajmiła, że będzie to samotność, niepełnosprawność czy też niskie dochody. 

 

Kierownik MOPS – Edyta Truszczyńska 

dodała, że na podstawie regulaminu rekrutacji kryteriami wstępnymi będą: 

1. osoba samotna ( bez rodziny) 
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2. osoba samotnie gospodarująca (posiadająca rodzinę) 

3. osoba mieszkająca przy rodzinie. 

 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 

zapytała o hipotetyczną sytuację, czy uczestnik będzie musiał zapłacić całość w przypadku 

deklaracji uczestnictwa na miesiąc, a okaże się, że uczestnik zrezygnuje w połowie tego czasu 

czy tylko za faktyczny czas uczestnictwa. 

 

Kierownik MOPS – Edyta Truszczyńska 

odpowiedziała, że każdy uczestnik w dowolnej chwili może zrezygnować, a na jego miejsce 

będzie przyjęty uczestnik z listy rezerwowej. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków), uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior +” w Olecku. 
 

i)  projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 

chronionych 

 

Kierownik MOPS – Edyta Truszczyńska 

oznajmiła, iż zgodnie z art. 97 ust. 5 ustawy o pomocy społecznej Rada Gminy w drodze 

uchwały ustala, w zakresie zadań własnych, szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. Osoby, którym przyznano 

świadczenia w formie pobytu w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych nie ponoszą 

opłat za pobyt w mieszkaniu chronionym, jeżeli dochód osoby samotnie gospodarującej lub 

dochód na osobę w rodzinie nie przekracza kwoty kryterium dochodowego, o którym mowa 

w art. 8 ust. 1 i ust. 2 ustawy o pomocy społecznej. Osoby, których dochód przekraczał będzie 

wyżej wskazane kryterium dochodowe ponosić będą odpłatność z pobyt według zasad 

określonych w tabeli odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia i mieszkaniu chronionym. 

Zmiana polega na rozszerzeniu progów odpłatności. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków), jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

 

 

j) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2019-2028 

 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, iż w uchwale zmieniającej WPF Gminy Olecko na lata 2019-2028, dokonuje się 

następujących zmian: 

1. W załączniku Nr 2 „ WPF” w 2019 r. 

a) zwiększa się dochody ogółem o 85.148,33 zł, z tego dochody bieżące zwiększa 

się o 85.148,33 zł. 
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b) zwiększa się wydatki ogółem o 85.148,33 zł, w tym bieżące zwiększa się  

o 114.448,33 zł, a majątkowe zmniejsza się o 29.300,00 zł. 

2. W załączniku Nr 2 „ Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2019-2022” nie 

dokonano żadnych zmian. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 4 członków), jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028. 
 

k) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 r. 

 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska  

zapytała, w związku z działem 754, gdzie zmniejsza się budowę monitoringu miejskiego  

o kwotę 17.200,00 zł i przeznacza się ją na zmianę planów zagospodarowania przestrzennego 

w dziale 710, czy są to pieniądze z budżetu obywatelskiego. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, że nie są to pieniądze z budżetu obywatelskiego. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

dodał, że budżet na monitoring nie jest w żadnym stopniu zagrożony. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, o sens monitoringu skoro nie ma ludzi do jego obserwacji. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że chciałby najpierw rozbudować monitoring, żeby był sens płacenia komuś za 

jego obserwację. Obecnie monitoring jest obserwowany w wydziale SZB oraz doraźnie 

obserwuje Policja, co już zaowocowało między innymi w odnalezieniu sprawcy kradzieży 

AED.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 4 członków), jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 r. 

 

 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie zarządzania odcinkiem drogi 

wojewódzkiej nr 655 Kąp-Wydminy-Olecko- (Raczki-Suwałki-tartak) 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

oznajmiła, iż Gmina Olecko przygotowuje do realizacji zadanie pn.: „Budowa ulicy na 

odcinku od ulicy 11-go Listopada do ul. Produkcyjnej” w zakresie budowy skrzyżowania 

typu rondo w ciągu drogi wojewódzkiej nr 655 Kąp - Wydminy - Olecko - (Raczki - Suwałki 

– Tartak). Budowa drogi pozwoli na zapewnienie dostępności komunikacyjnej oraz zapewni 

uzbrojenie działkom objętym miejscowymi planami zagospodarowania przestrzennego, 

przeznaczonym głównie pod zabudowę mieszkaniową. Część projektowanej drogi polegająca 

na budowie ronda przebiegać będzie przez odcinek drogi wojewódzkiej. W związku z 

powyższym Gmina Olecko musi przejąć od Zarządu Dróg Wojewódzkich zadanie publiczne 

zarządzania odcinkiem drogi wojewódzkiej 655 Kąp - Wydminy - Olecko - (Raczki - Suwałki 

- Tartak) w granicach pasa drogowego na odcinku od km ok. 48+780 do km ok. 48+940 

stanowiącym część działki nr 20/2, obręb 1 m. Olecko na okres do dnia 30 czerwca 2024 r. 
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Przejęcie zadania, zgodnie z art. 19 ust. 4 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach 

publicznych, nastąpi na mocy Porozumienia, zawartego między Województwem Warmińsko-

Mazurskim - Zarządem Dróg Wojewódzkich, a Burmistrzem Olecka. Zgodnie z art. 25 ust. 1 i 

ust. 2 ustawy o drogach publicznych budowa, przebudowa, remont, utrzymanie i ochrona 

skrzyżowań dróg różnej kategorii, wraz z drogowymi obiektami inżynierskimi w pasie 

drogowym oraz urządzeniami bezpieczeństwa i organizacji ruchu, związanymi  

z funkcjonowaniem tego skrzyżowania, należy do zarządcy drogi właściwego dla drogi 

wyższej kategorii. Koszt budowy lub przebudowy skrzyżowania, o którym mowa w ust.1, 

wraz z koniecznymi drogowymi obiektami inżynierskimi w pasie drogowym oraz 

urządzeniami bezpieczeństwa i organizacji ruchu, związanymi z funkcjonowaniem tego 

skrzyżowania, ponosi zarządca drogi, który wystąpił z inicjatywą budowy lub przebudowy 

takiego skrzyżowania. 

 

Członek Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zgłosił uwagę, że rondo na skrzyżowaniu ulic przy Orlenie i Kauflandzie jest zbyt zarośnięte, 

przez co jest słabo widoczne dla przejezdnych. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 6 członków), jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie zarządzania odcinkiem drogi wojewódzkiej nr 655 

Kąp-Wydminy-Olecko- (Raczki-Suwałki-tartak). 

 

 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania 

opłat oraz trybu ich pobierania 

 

Kierownik MOPS – Edyta Truszczyńska 

oznajmiła, że szczegółowe warunki przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania zostały określone w Uchwale  

Rady Miejskiej w Olecku z dnia 25 sierpnia 2017 r. na mocy delegacji ustawowej 

wynikającej z art. 97 ust.6 ustawy z dnia 12 marca 2004 r . o pomocy społecznej.  

W proponowanej Uchwale zmianie ulega wysokość stawki za usługi opiekuńcze. Kwota za 

usługi opiekuńcze wynika z zaproponowanej stawki przez Wykonawcę wyłonionego  

w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na usługi społeczne - prowadzonym 

zgodnie z art. 138o ustawy z dnia 29 stycznia 2004r. Prawo zamówień publicznych i wyniesie 

22,58 zł za 1 godzinę usług. W roku 2019 obowiązująca stawka za 1 godz. usług 

opiekuńczych wynosiła 20,47 zł. Usługi specjalistyczne wynosiły 23,47 zł, a według nowej 

oferty jest to 26,70 zł. Z usług specjalistycznych średnio korzysta 17 osób z zaburzeniami 

psychicznymi. Przewiduje się, że przyjęcie w/w regulacji nie spowodują zwiększenia potrzeb 

finansowych na bieżącą działalność Ośrodka. Zadanie wskazane w w/w uchwale jest 

zadaniem własnym o charakterze obowiązkowym i będzie realizowane w ramach 

posiadanych środków własnych określonych w budżecie gminy Olecko, zgodnie z planem 

finansowym MOPS w Olecku.  
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Wiceprzewodniczący Komisji – Alicja Nowik  

zgłosiła uwagę od mieszkańców korzystających z usług opiekunek, dotyczącą tego, że dosyć 

często wychodzą 15 min przed czasem. 

 

Kierownik MOPS – Edyta Truszczyńska 

podziękowała za uwagę i zapewniła, że na pewno zajmie się tą sprawą. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków), jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwalniania opłat oraz trybu ich pobierania. 

  

 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości 

 

Kierownik Wydziału DE – Monika Dudycz- Stefanowska 

oznajmiła, iż na posiedzeniu Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, które 

odbyło się 20 listopada 2019 r., rozpatrywano uchwałę Nr ORN.0007.108.2019 Rady 

Miejskiej w Olecku z dnia 31 października 2019 r. w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. Zdaniem Kolegium w badanej uchwale w § 1 pkt 3 wprowadzono 

kategorię opodatkowania i ustalono wysokość stawek niezgodnie z treścią zapisów art. 5 ust. 

1 pkt 3 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych. Wobec powyższego należało dokonać zmian 

redakcyjnych i dostosować brzmienie zapisów uchwały do treści ustawowej. Wysokość 

proponowanych stawek nie uległa zmianie. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków), jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punku 2 – Analiza projektu budżetu Gminy Olecko na 2020 rok oraz projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020 – 2029. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, iż zmiana zarządzenia WPF Gminy Olecko na lata 2020-2029 dotyczy: 

§1. W zarządzeniu Nr ORN.0050.146.2019 z dnia 15 listopada 2019 r. w załączniku nr 2 do 

projektu uchwały w sprawie WPF wprowadza się następujące zmiany: 

1. skreśla się wiersz oznaczony liczbą porządkową 1.3.2.9, 

2. wiersz oznaczony liczbą porządkową 1.3.2.10 otrzymuje numer 1.3.2.9; 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz  
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zapytała, skąd wynikają różnice w kwotach podanych w załączniku Nr 2 WPF dotyczących 

szkoły w Gąskach. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

wyjaśnił, iż różnica wynika z różnych projektów. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz  

dopytała, czy te kwoty to wkład własny. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, iż są to łączne nakłady finansowe. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz  

poprosiła o wyjaśnienie zdania w załączniku Nr 3 „ Odejmując zatem kwotę zdefiniowanych 

wydatków bieżących od dochodów ogółem otrzymano nadwyżkę operacyjną.”, zapytała czy  

nie powinno być sformułowanie od dochodów bieżących zamiast od dochodów ogółem.  

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że żeby otrzymać nadwyżkę operacyjną należy odjąć wydatki bieżące od 

dochodów ogółem, wtedy właśnie powstaje wynik operacyjny. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz  

oznajmiła, iż zauważyła, że gmina ma duży deficyt w budżecie. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że w porównaniu do lat ubiegłych nie jest on tak duży, aczkolwiek wyjaśniła, 

iż istniejący deficyt jest związany z dużą ilością inwestycji które sięgają kwoty około 20 mln 

zł. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz  

zwróciła uwagę, że gmina dokłada dużo pieniędzy do inwestycji które leżą po stronie 

starostwa. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że praktykuje politykę którą stosował poprzedni Burmistrz, mianowicie gmina 

dokłada dla starostwa do remontu dróg powiatowych, a później zostaje ta droga przekazana 

dla gminy, żeby nie było problemu z np. odśnieżaniem, gdy drogowcy odśnieżający drogi 

powiatowe omijają drogę gminną, która znajduje się bezpośrednio na ich trasie przejazdu, ale 

nie mogą jej odśnieżać ze względu na to, że to nie ich zasięg terytorialny. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 4 członków), jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, iż zmiana zarządzenia w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie 

budżetu Gminy Olecko na 2020 r. dotyczy: 

§1. W zarządzeniu Nr. ORN.0050.147.2019 z dnia 15 listopada 2019 r. (…) wprowadza się 

następujące zmiany: 

1. w § 2 ust. 3 otrzymuje brzmienie: „3. Pozostałe wydatki majątkowe w 2020 roku  

w wysokości 1.791.004,00 zł, zgodnie z załącznikiem Nr 4.” 

2. załącznik Nr 4 otrzymuje brzmienie zgodnie z załącznikiem do zarządzenia. 
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Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, na co jest przeznaczona kwota około 1.800.000,00 zł w dziale 750. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że jest to inwestycja na program e-usługi gmina, gdzie 1.524.432,50 zł to 

dofinansowanie, a gmina dokłada tylko 269.017,50 zł. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak  

dodał, iż projekt e-usługi gmina ma na celu wprowadzenie obiegu większości dokumentów  

w sposób elektroniczny co będzie miało duży wpływ na oszczędność chociażby ze względu 

na ogromną ilość zużywanego papieru, tuszy do drukarek, kopert i znaczków pocztowych. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, z czego wynika wzrost o 50.000 zł na dziale 750 w rozdz. 75075. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, iż celem zadania jest 

 Komunikacja wewnętrzna z mieszkańcami z zastosowaniem Internetu w tym gminnej 

domeny internetowej i FB, platne ogłoszenia prasowe, plakaty, ulotki i inne nośniki 

reklamy zewn., kampanie społ., 

 Promocja gminy poprzez działania promocyjne z zastosowaniem m.in. takich narzędzi 

jak: reklama wielkoformatowa, reklama drukowana, internetowa, marketing 

bezpośredni, wydarzenia kulturalne, sportowe, public relations, 

W 2020 roku działania będą miały na celu promocję 460-lecia założenia Olecka, 

 Współpraca zagraniczna (…) 

przedstawiła Kosztorys i plan realizacji zadania Promocja Gminy, gdzie: 

1. Wynagrodzenia bezosobowe – umowa zlecenie. – to 11.800,00 zł brutto, 

2. Zakup materiałów na kampanie – 6.500,00 zł brutto, 

3. Zakup usług pozostałych – 194.538,00 zł brutto, 

4. podróże służbowe – delegacje – 600,00 zł brutto, 

5. podróże służbowe – delegacje (ubezpieczenia) – 200,00 zł brutto, 

to wszystko składa się na kwotę 213.638,00 zł. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

dopytała, o jakiej kwocie mowa przy promocji 460-lecia założenia Olecka. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

wyjaśnił, iż w związku z tym, że wielokrotnie debatowano na ten temat, okazało się, że 

obchody 460-lecia są zbyt kosztowne i włączono je do Przystanku Olecka co daje łączny 

koszt 370.000,00 zł, przy czym ubiegły Przystanek Olecko kosztował gminę około 

280.000,00 zł.  

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

oznajmiła, że w dalszym ciągu to zbyt duża kwota przy tak niskim budżecie oraz, że gminę 

nie stać na obchody 460-lecia powstania Olecka. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

dodał, że łącznie wszystkie imprezy ponadlokalne: „ Przystanek Olecko” z obchodami 460-

lecia powstania Olecka, Sztama, Mazurskie spotkanie z Folklorem, Poezji Gram, festiwal 

jednego instrumentu, Regionalne Święto Mleka i Miodu, Senioriada, Swojskie Spotkania, 

lega FestTargi Rolnicze, Parada Motocyklowa, Festival Muzyki Poważnej Dożynki gminne 

czy Active Festival to koszt 845.500,00 zł, gdzie jedna impreza w Suwałkach to koszt ponad 
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1mln zł, a w gminie olecko 14 imprez to koszt 845.000,00 zł. Dodatkowo są na etapie 

składania wniosków o dofinansowanie ze środków ministerialnych.  

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, dlaczego nastąpiło zwiększenie w dziale 75095 – Pozostała działalność ze 149 tys. 

zł na 211 tys. zł i czego dotyczy. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

oznajmił, że w jego intencji jest by podnieść sołtysom diety, ze względu na ich małą 

wysokość, a ostatnia podwyżka była około 3 lata temu. 

 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 

oznajmiła, iż kiedyś postulowała aby ustalić kryteria pracy sołtysa, ponieważ nie każdy 

pracuje tyle samo i jest to dla zaangażowanych niesprawiedliwe, że dostają tyle samo.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

powiedział, że w jego mniemaniu nie są w stanie stworzyć obiektywnych kryteriów oceniania 

pracy sołtysów.  

 

Członek Komisji – Marian Prusko 

zapytał, jaka jest tendencja płac dla sołtysów w porównaniu do gmin ościennych. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że tendencja wynosi połowę diety Radnego czyli w granicach 300 - 350 zł. 

 

Członek Komisji – Grzegorz Kłoczko 

oznajmił, iż został poruszany na spotkaniu z sołtysami temat podatków, ponieważ większość 

sołectwa płaci przelewem podatki co powoduje mniejszą prowizję dla sołtysa, gdyż otrzymują 

ją tylko w przypadku gdy podatki są opłacane gotówką u sołtysa. W związku z tym powinno 

się podnieść wynagrodzenie dla sołtysa.  

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała o dział 80104- Przedszkola, ponieważ widnieje tam 70 % wzrost i chciałaby 

wiedzieć z czego on wynika. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, iż chodzi tu o przedszkole Krasnal na zadanie - modernizacja energetyczna 

budynku przedszkola. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała jeszcze, o modernizację zasobów komunalnych na którą zostało przeznaczone 

470.000 zł. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że chodzi m.in. o lokal na ul. Kolejowej nad MOPS-em o pow. około 200 m
2
, 

gdzie chcą zrobić kapitalny remont aby można było go przeznaczyć do użytku. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 4 członków), jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 
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Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 3 – Przegłosowanie wniosków Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony 

Zdrowia i Bezpieczeństwa z dnia 18.11.2019 r. 

 

Wniosek Członka Komisji – Grzegorza Kłoczko  

aby zapisać w kalendarzu na rok 2023, żeby koniecznie zagospodarować środki na dawki 

przypominające szczepienie KZM. 

 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie przyjęła wniosek, aby zapisać w kalendarzu 

na rok 2023, żeby koniecznie zagospodarować środki na dawki przypominające szczepienie 

KZM. 

 

Wniosek Komisji 

żeby wejść w współpracę z gminami, aby zabezpieczyć wspólnie przynajmniej 3 mieszkania 

dla lekarzy. 

 

Komisja (obecnych 4 członków) nie głosowała wniosku dotyczącego tego, żeby wejść  

w współpracę z gminami, aby zabezpieczyć wspólnie przynajmniej 3 mieszkania dla lekarzy. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 4 - Sprawy wniesione.  

Brak spraw wniesionych w tym punkcie. 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 5 – Wnioski Komisji. 

 

Brak wniosków w tym punkcie. 

 

Na tym punkt i posiedzenie zakończono. 

 

 

 

Protokołowała 

Karolina Cichocka 

Przewodniczący Komisji 

Janina Anuszkiewicz 

 

  

   

 


